

## 海外交換生簡介會

Orientation Session for Exchange Students  
3/9/2009



輔導長王香生教授向海外交換生介紹聯合書院。  
Professor Stephen H S Wong, Dean of students,  
introduced United College to exchange students.

## 海外交換生及非本地學生迎新晚宴

Welcoming Dinner for Exchange and Non-local Students 24/9/2009



院長馮國培教授設宴歡迎海外交換生及非本地聯合同學。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, hosting a welcoming dinner for exchange and non-local students.



嘉賓與非本地聯合同學提燈籠遊校園。

Guests and non-local UC students joining a lantern parade around the United College Campus.

## 書院聚會 College Assembly 25/9/2009

講題：香港優勢，勝在有你同 ICAC Topic: Hong Kong — Our Advantage is You and the ICAC



「書院聚會」上，院長馮國培教授代表書院致送「致賀狀」予統計學系李俊文教授，恭賀他榮選為「美國統計學會」院士(2009)。

A "Congratulation Certificate" was presented by Professor Fung Kwok-pui, College Head to Professor Thomas Lee of the Department of Statistics,

for being elected "Fellow of American Statistical Association" in 2009.



院長馮國培教授(右二)致送紀念品予書院聚會講者廉政公署蘇張麗影女士(左二)。由書院輔導長王香生教授及書院通識教育主任余濟美教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (second from right)

presenting souvenir to Mrs Vanessa So of ICAC (second from left), accompanied by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students and Professor Jimmy Yu, Dean of General Education.

## 陝西師範大學訪問聯合書院

Shaanxi Normal University Visited United College 5/10/2009

陝西師範大學文學院院長樊列武教授(右二)及文學院韓寶育教授(右三)與院長馮國培教授(左三)及書院通識教育副主任張雙慶教授(右一)合照。

A group photo of Professor Fan Liewu, Dean of Chinese Language and Literature School, Shaanxi Normal University (second from right); Professor Han Baoyu, Shaanxi Normal University (third from right); Professor Fung Kwok-pui, College Head (third from left) and Professor Chang Song-hing, Associate Dean of General Education (far right).

